
Fenerbahçe Geçen Sezon Kaldığı Yerden Devam Ediyor 

Kadınlar voleybol Sultanlar Ligi 2 hafta önce başladı. Bu iki hafta; Takımların yeni aldıkları 

oyuncular ve Teknik ekibi ile uyum süreci olarak geçti diyebiliriz. 

Dün Akşam Sultanlar ligi Şampiyonlar kupası Şampiyonunu belirlemek için Fenerbahçe ve 

Eczacıbaşı takımlarımız karşı karşıya geldiler. Müsabaka sonucunda Fenerbahçe maçı 3-1‘lik skorla 

kazanarak müzesine bir kupa daha götürdü. 

Takımılar değerlendirecek olursak; 

Eczacıbaşı; geçen yıl kadro oluşturmada düştüğü hataların aynısını devam ettiriyor. Eczacıbaşı 

yıllardır takım oyununu kaptanları Tiana Boskoviç’in performansı üzerine kurmuş durumda. Boşkoviç 

Dünyanın en iyi pasör çaprazlarından birisi, takımı bir yere kadar götürebiliyor fakat diğer oyuncular 

skora yeterince katkı yapamayınca iyi takımlar karşısında galibiyet almak biraz şansa kalıyor. Eczacıbaşılı 

yöneticiler bunu bir türlü anlayamadılar yada anlamak istemiyorlar. Boşkoviç’in yanın  skora gerçek 

anlamda katkı verebilecek bir yada iki oyuncu almaları halinde takım çok büyük çıkış yakalayacak. Bu 

amaçla italyadan transfer ettikleri Kathryn Plummer (yazın evlendi  yeni soyadı:Boden) Sakat çıkınca 

ellerinde baş smaçör oynatacak oyuncu kalmadı Şu haliyle skora katkı yapması beklenen diğer 

smaçörlerden Hande bir var bir yok, Alexa Gray ise bu takıma power smaçör (baş smaçör) olacak 

kapasitede bir oyuncu değil. Servise manşetler kötü olduğu için orta oyuncuları çok kullanmıyorlar, 

onlara az top geldiği için oyundan düşüyorlar. Amerika milli takımının orta oyuncusu 2.04 boyunda  

Dana Redke ve  Türk statüsünde oynayan 1.96 boyunda  Sinead Jack-Kısal top vurmadan arka tura 

geçiyorlar ve Takımın bütün yükü Boşkoviç’e kalıyor oda her haç 40 sayı civarında sayı alıyor ama 

yetmiyor.  

Takımda Diğer bir aksayan yön ise kaliteli servis atmıyorlar. Eğer Fenerbahçe gibi servise 

manşeti kötü olan bir takımı yenecekseniz iyi servis atacaksınız. Yoksa rakip takımın hücüm vuruşları 

geri dönmüyor ve sayı oluyor.  

Eczacıbaşı için söyleyeceğim en önemli konu Kathryn Plummer sakatlık düzeyi ve iyileşme 

sürecini dikkate alarak bir an önce kendilerine iyi bir power smaçör bulmaları. Yoksa takımın  sultanlar 

liginde de Avrupada da şampiyonluğa oynayamaz. 

Gelelim Fenerbahçe’ye Yeni sezona aslında sıkıntılı başladılar Antrenör değişti, Takımın Baş 

smaçörü Arina Federotseva Çin ligine gitti (ikinci yarıya dönüp dönmeyeceği kesin değil) Ama takım bu 

uyum sürecini çabuk atlatmış görünüyor. Takımın baş smaçör mevkiine geçen yılın büyük bölümünü 

sakat geçiren Ana Cristina Souza geçti ve harikalar yaratıyor ilk iki hafta istatistiklerinden 40 hücum 

yapmış hiç blok yememiş. Oyundan düşürebilmek için servisler genellikle onun üzerine atılıyor. Önceki 

sezonlarda servise manşeti kötü durumdaydı fakat 2 haftalık süreçte gördüğüm kadarıyla servise 

manşetinde önemli bir gelişme kaydetmiş (nede olsa gelişmeye açık 20 yaşında genç bir oyuncu), pasör 

çaprazı Vargas ta üzerine koyarak kaldığı yerden devam ediyor. Orta oyuncular Kaptan Eda ve Aslı yerini 

dolduruyor takıma sayı ve blok katkısı veriyor. Eda 37 yaşında olmasına rağmen hiçbir düşüş yok. Maça 

sonradan giren Elitsa Vasileva-Atanasijević gerek savunmada gerek hücümda çok iyi şeyler yaptı. Ben 

bu Bulgaristanlı oyuncuyu 2014 yılında vakıfbankta oynarken seyretmiştim. Çokta gerekli bir oyuncu 

değil diye düşünüyordum 34 yaşında takıma fazla katkı veremez diye düşünmüştüm fakat Arina’nın 

yokluğunda yerini doldurdu.  

Sonuç olarak Fenerbahçe şu anda sultanlar liginin en iyi takımı durumunda eğer bu 

performansla oynarlarsa zor yenilirler. Avrupa kupası maçlarına kadar Arina da dönerse iyi işler 

yapacaklarına inanıyorum 

Herkese sporla dolu günler diliyorum, kalın sağlıcakla 


